
ZAPISNIK SA 10. SJEDNICE UO SAMOSTALNOG SINDIKATA RADNIKA U BHRT-u, 
U MANDATU 2019-2023, KOJA JE ODRŽANA U UTORAK 28.01.2020. GODINE 

 
Prisutni: N.Tadić; Dž. Kahrica; E. Čengić; E. Fočo; D.Miljević; M.Herac; S.Gadžo; M. Baručija ; R.Kukić;  
M. Grbo; J.Sogović; S.Kavazović; O. Bukić ; N. Arnautović; E.Agić 
Odsutni: D. Smital; M. K. Pašalić - opravdano   
 
Dnevni red: 
 
1. Zapisnik sa 9.sjednice 
2. Aktuelna situacija u BHRT-u 
3. Skupština (priprema) 
4. Finansije (D. Karšić) 
-  Ispraćaj penzionera 
-  Angažman knjigovođe 
5. Ugovori 
- Adriatic 
6. Dodjela pomoći (M.Herac, M. Baručija, R. Kukić) 
7. Razno 
 
AD 1. Dž.Kahrica je na osnovu člana 35. Statuta Samostalnog sindikata radnika u BHRT-u, otvorio 10. sjednicu UO SSR 
u BHRT-u i predložio dnevni red, koji je jednoglasno usvojen zajedno sa zapisnikom sa 9. sjednice UO sindikata. 
 
AD  2.  Obzirom da je posljednja sjednica UO sindikata održana neposredno prije novogodišnjih i božićnih praznika, da su 
isplaćene plata i topli obrok, kao i 200 KM za Novu godinu, te da je stav rukovodstva nakon konsultacija sa N. Tadić i              
E. Čengić da za sastanak sa menadžmentom nema razloga obzirom na već navedeno, Dž.Kahrica je izvjestio UO da 
sastanak rukovodstva sindikata sa generalnim direktorom nije zatražen u periodu između dvije sjednice UO.  
Kada su u pitanju aktivnosti sindikata, održane su priredbe za djecu u Sarajevu i Banja Luci, podjeljeni su paketići za djecu 
članova sindikata, kao i promotivni materijal za sve članove sindikata, a realizovan je i ispraćaj članova sindikata koji su u 
toku 2019 godini otišli u penziju. 
E.Čengić je izvjestio UO sindikata da je dobio informaciju da će jedan dio saradnika biti primljen na određeno vrijeme i da 
bi sindikat trebao pozitivno reagovati kada su u pitanju primanja, sa nadom da će se rješavanje statusa uposlenika nastaviti 
i u narednom periodu. Pošto je u gradu veoma zagađen vazduh , E.Čengić je postavio upit može li se od menadžmenta 
tražiti kupovina maski za lice za sve uposlenike koji borave i rade na terenu, van RTV Doma.  
E.Čengić  je još jednom postavio pitanje rampe koja još uvijek nije puštena u funkciju za parking za uposlenike. Obzirom 
na veliki problem prilaza za invalide E.Čengić je postavio pitanje može li se od menadžmenta tražiti rješavanje pitanja 
rampe za invalide, jer su sve učestaliji problemi za goste koji dolaze u RTV Dom. E.Čengić je  postavio pitanje i za kućicu 
kod rampe koja je prema njegovim rječima neadekvatna u svim vremenskim uslovima. M.Grbo je postavio pitanje duga 
doprinosa za 2015 i 2016.godinu i prema njegovim rječima taj dug može zastarjeti odnosno ne može se tražiti njegovo 
izmirivanje. Nakon kraće rasprave, Dž.Kahrica je predložio da se traži sastanak sa menadžmentom po svim ovim 
pitanjima, a po pitanju neplaćanja doprinosa da se traži mišljenje advokata sindikata. Ovaj prijedlog je jednoglasno 
usvojen.       
 
AD  3. Dž.Kahrica je izvjestio UO da se rukovodstvo sindikata konsultovalo u vezi izvještajne skupštine sindikata i da je 
E.Čengić dostavio rukovodstvu radnu verziju Izvještaja o radu UO za 2019.godinu, da je dostavljen izvještaj o dodjeli 
pomoći za 2019.godinu (M.Herac), da će program rada sindikata za 2020 godinu pripremiti D.Smital, dok će finansijski 
izvještaj dostaviti V.Ćosović. Dž.Kahrica je predložio da povjerenici podružnica do 15.02.2019.godine dostave imena 
svojih delegate za skupštinu. Ovaj prijedlog je jednoglasno usvojen.  
Dž.Kahrica je predložio da po dostavljenom finansijskom izvještaju od knjigovođe, izvršni sekretar sav potreban materijal 
vezan za finansijsko poslovanje sindikata dostavi Nadzornom odboru. Ovaj zaključak je jednoglasno usvojen. 
  
AD  4. Blagajnički izvještaj za decembar 2019. godine je primljen k znanju.  
UO Sindikata je jednoglasno usvojio Odluku o utrošku sredstava za organizovanje ispraćaja članova sindikata u penziju u 
ukupnom iznosu od 2520,00 KM. 
Dž.Kahrica je izvjestio UO da su obavljeni razgovori sa dvije agencije koje su ponudile knjigovodstvene usluge Konto.ba i 
Moja agencija. Nakon što su M.Herac i N.Tadić obrazložile ponude obje agencije i nakon kraće rasprave, UO sindikata je 
glasao:  
- Konto.ba  3 za, 5 protiv, 1 suzdržan 
- Moja agencija 11 za, 4 suzdržan 
UO sindikata je izabrao da knjigovodstvene poslove obavlja Moja agencija. Jednoglasno je usvojen zaključak da kontakt 
osoba sa agencijom pored D.Karšić bude N.Tadić, potpredsjednica sindikata. 
UO Sindikata je jednoglasno donio odluku za angažman agencije za knjigovodstvene usluge od 01.02.2020.godine. 
UO Sindikata je jednoglasno donio odluku o izmjeni odluke o angažmanu i naknadama za rad u sindikatu. 



Dž.Kahrica je izvjestio UO da je sindikat 21.01.2020 godine dobio dopis od Sparkasse banke za ažuriranje svih podataka: 
sindikata, rukovodstva i blagajnika koji se moraju dostaviti do 31.01.2020.godine.  
 
AD  5. Adriatic izvještaj za decembar 2019 (M.Herac) je primljen k znanju i u decembru mjesecu je evidentirano 5 
registracija. Dž.Kahrica je izvjestio UO da je Adriatic osiguranje uplatilo povrat sredstava za 2019.godinu u iznosu od 
1434,95KM.  
 
AD  6. Komisija za dodjelu finansijske pomoći (M.Herac, R.Kukić, M.Baručija) predložila je da novčanu pomoć za mjesec 
januar dobiju slijedeći članovi: Diša Karšić 500KM (II dio), Ćamil Tabak 500KM (I dio), Mirza Goro 400KM.  
Ukupno 1.400,00 KM. Poklon baby bon u iznosu od 200 KM za rođenje djeteta dobio je Predrag Savić.  
Prijedlog komisije je jednoglasno usvojen.  
 
 
 
 
             Izvršni sekretar                                                                                                      Predsjednik 
SAMOSTALNOG SINDIKATA                                                                     SAMOSTALNOG SINDIKATA 
        RADNIKA U BHRT-u                                                                                     RADNIKA U BHRT-u      
               Elvis Čengić                                                                                                        Damir Smital 


